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               ROMÂNIA 

JUDEŢUL SUCEAVA 

  ORAŞUL SIRET 

CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES-VERBAL 

încheiat astăzi, 12.02.2024 

cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al oraşului Siret 
 

 

       Ședința Consiliului Local al orașului Siret este filmată.    

     La şedinţă participă un număr de 13 consilieri din 15 consilieri convocaţi. 

     Lipsesc motivat domnii consilieri locali Bighei Robert-Constantin și Sauciuc Dan-Vasile 

     La şedinţă participă, domnul primar Popoiu Adrian și domnul secretar general Ioniță Adrian-

Victor. 

       Sunt prezenți șefii de servicii din cadrul aparatului de specialitate al primarului orașului Siret, din 

subordinea Consilului Local al orașului Siret și alți invitați: doamna Butnariu Alina-Ramona – șef 

Birou pentru implementarea proiectelor externe finanțate din fonduri nerambursabile, domnul Cîrșmar 

Cătălin-Teodor – director executiv al Direcției buget-prognoze, impozite și taxe, domnul Perlanovschi 

Paul-Cezar – director executiv Direcția tehnică, domnul Fraseniuc Sorin-Dumitru – director executiv 

Direcția de Asistență Socială Siret, domnul Tablan Alin-Sebastian – consilier superior Serviciul 

Urbanism, domnul Haraseniuc Sorin-Ilie – manager Spitalul de Boli Cronice Siret și domnul Rotaru 

Anghelescu Tiberiu-Andrei – manager Spitalul de Psihiatrie Cronici Siret. 

       Materialele de ședință au fost comunicate consilierilor locali, pe e-mail, începând cu data de  

06.02.2024 până la data ședinței pe comisii de specialitate. 

       Procedura de convocare se face conform prevederilor art. 133 alin. (1) și a art. 134 alin. (1) lit. „a” 

din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare. 

      În lipsa președintelui de ședință pentru luna februarie 2024-domnul Sauciuc Dan-Vasile, ședința va 

fi condusă de locțiitorul acestuia, respectiv doamna consilier local Tablan Anca-Marinela. 

       Doamna consilier local Tablan Anca-Marinela, președinte de ședință, declară deschise lucrările 

ședinței. 

       Domnului secretar general Ioniță Adrian-Victor îi întreabă pe domnii consilieri locali dacă au 

primit materialele de ședință.  

       Domnii consilieri locali au confirmat verbal primirea materialelor de ședință. 

       Doamna consilier local Tablan Anca-Marinela, preşedinte de şedinţă ales, preia conducerea 

lucrărilor şedinţei și îl invită pe domnul primar Popoiu Adrian să prezinte proiectul ordinii de zi și 

completarea ordinii de zi, după cum urmează: 
               
   Proiectul ordinii de zi   în baza Dispoziţiei nr. 21 din 31.01.2024 a primarului oraşului Siret.                       

1. Prezentarea și supunerea spre aprobare a procesului-verbal al ședinței ordinare din data de 

31.01.2024. 

                                                           Iniţiator: secretarul general al oraşului Siret, Ioniță Adrian-Victor 

2. Proiect de hotărâre nr. 17/01.02.2024 privind alegerea președintelui de ședință pentru luna 

martie 2024. 

                                                                                         Iniţiator: primarul oraşului Siret Popoiu Adrian 

3. Proiect de hotărâre nr. 18/01.02.2024 privind aprobarea bugetului local al orașului Siret pe anul 

2024. 

                                                                                         Iniţiator: primarul oraşului Siret Popoiu Adrian 

4. Proiect de hotărâre nr. 19/01.02.2024 privind scoaterea la licitaţie în vederea vânzării terenului 

din domeniul privat al orașului Siret, în suprafaţă de 34 mp,  imobil identificat cadastral cu nr. 36764, 

situat în orașul Siret, str. Mihai Teliman, f.n., jud Suceava. 

                                                                                   Iniţiator: primarul oraşului Siret Popoiu Adrian 

5. Prezentarea Adreselor nr. 19313/10/3/31.01.2024, 19314/10/3/31.01.2024 și 

19315/10/3/31.01.2024   ale Instituției Prefectului-Județul Suceava. 

6. Întrebări, interpelări, petiții. 
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        Înainte de supunerea spre aprobare a ordinii de zi, domnul secretar general Ioniță Adrian-Victor îi 

spune domnului primar că paote retrage punctul 4 de pe ordinea de zi, dumnealui fiind inițiatorul 

proiectului de hotărâre. 

      Domnul consilier local Mateiciuc Constantin-Alin spune că se poate face închirierea sau 

concesionarea terenului respectiv. Închirierea aduce mai mai mulți bani la bugetul local, decât 

vânzarea lui. 

       La un moment dat, piața se va moderniza și atunci pot fi întâmpinate dificultăți cu proprietarii care 

vor cere despăgubiri. 

       Înafara acestui aspect, s-a specificat faptul că, acolo sunt utilitățile, așadar omul va ocupa acel 

teren. Dacă apare o intervenție la canalizare sau la apă, trebuie să te rogi de om să te lase să intri pe 

respectivul teren.  

      Domnul primar Popoiu Adrian retrage de pe ordinea de zi punctul nr. 4, în vederea reanalizării 

oportunității proiectului de hotărâre. 

 

    Se supune spre aprobare ordinea de zi, fără punctul 4,  a ședinței ordinare în baza Dispoziţiei nr. 24 

din 31.01.2024 a primarului oraşului Siret. 

    Se aprobă cu unanimitate de voturi, a consilierilor locali prezenți în sală, ordinea de zi (13 

voturi pentru). 
     
     Se trece la punctul 1 al ordinii de zi:  Prezentarea și supunerea spre aprobare a procesului-verbal 

al ședinței ordinare din data de 31.01.2024. 

     Domnul secretar general Ioniță Adrian-Victor îi întreabă pe domnii consilieri locali dacă sunt 

probleme deosebite la procesele verbale.  

   Nu au fost consemnate obiecțiuni sau amendamente. 

     Se supune la vot: 

- procesul verbal al ședinței ordinare din data de 31.01.2024 și se aprobă în forma prezentată cu 

unanimitate de voturi a celor prezenți: 13 voturi pentru 

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre nr. 17/01.02.2024 privind alegerea 

președintelui de ședință pentru luna martie 2024. 
 

Doamna președinte de ședință Tablan Anca-Marinela, îl invită pe domnul primar să prezinte 

proiectul de hotărâre și referatul de aprobare a proiectului de hotărâre. 

Domnul primar Popoiu Adrian prezintă referatul de aprobare a proiectului de hotărâre şi proiectul 

de hotărâre.  

Doamna preşedinte de şedinţă Tablan Anca-Marinela, îi invită pe cei prezenți la discuții. 

Pentru luna martie 2024 sunt propuși: președinte de ședință doamna consilier local Vașnischi 

Maria-Alexandra și locțiitor, în lipsa președintelui de ședință, domnul consilier local Bighei Robert-

Constantin. 

Nu sunt discuții 

Se prezintă raportul compartimentului de specialitate, cu aviz favorabil proiectului de hotărâre. 

Domnul Rîznic Ioan președintele Comisiei pentru urbanism şi administrarea teritoriului prezintă 

avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Doamna Harasemiuc Liliana-Elena președintele Comisiei pentru buget-finanţe prezintă avizul 

comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Domnul Chisilenco Alexandru președintele Comisiei pentru administraţie publică locală, sport şi 

turism, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

Domnul Fercalo Victor-Alin președintele Comisiei pentru cultură, culte, sănătate, învăţământ şi 

tineret, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

Domnul Lavric Orest președintele Comisiei juridice, prezintă avizul comisiei de specialitate şi 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Avizele Comisiilor de specialitate au fost emise cu respectarea cvorumului prevăzut de lege (art. 

141 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare). 

Nu au fost consemnate obiecțiuni sau amendamente. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre, în forma prezentată. 

Se aprobă proiectul de hotărâre în forma prezentată, cu unanimitate de voturi a celor prezenți în 

sală: 13 voturi pentru. 
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      Se trece la punctul 3 al ordinii de zi:  Proiect de hotărâre nr. nr. 18/01.02.2024 privind aprobarea 

bugetului local al orașului Siret pe anul 2024. 
 

Doamna președinte de ședință Tablan Anca-Marinela, îl invită pe domnul primar să prezinte 

proiectul de hotărâre și referatul de aprobare a proiectului de hotărâre. 

Domnul primar Popoiu Adrian prezintă referatul de aprobare a proiectului de hotărâre şi proiectul 

de hotărâre.  

Doamna preşedinte de şedinţă Tablan Anca-Marinela, îi invită pe cei prezenți la discuții. 

Domnul primar popoiu Adrian spune că  bugetul pentru anul acesta este undeva la 65.000.000 lei, 

din care  vreo 44.000.000 lei o reprezintă investițiile și tot ceea ce ține de cofinanțări proiecte și 

aproximativ 21.000.000 lei cheltuieli pentru materiale, salarii, rate și dobânzi la credite. 

Domnul primar Popoiu Adrian prezintă în continuare, în detaliu, bugetul local pentru anul 2024, 

după cum urmează: 

1. Actualizarea Planului Urbanistic General al Orașului Siret, județul Suceava  - 202.000 lei. 

2. Învățământ - 11.554.800 lei. 

3. Sănătate - 2.911.000 lei. 

4. Asistență socială - 280.000 lei. 

5. Locuințe, servicii și dezvoltare publică - 8.287.600 lei. 

6. Protecția mediului, salubritate  - 2.001.000 lei. 

7. Acțiuni generale economice și de muncă - 2.000.000 lei. 

8. Transporturi - 16.702.000 lei. 

Nu sunt alte discuții. 

Se prezintă raportul compartimentului de specialitate, cu aviz favorabil proiectului de hotărâre. 

Domnul Rîznic Ioan președintele Comisiei pentru urbanism şi administrarea teritoriului prezintă 

avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Doamna Harasemiuc Liliana-Elena președintele Comisiei pentru buget-finanţe prezintă avizul 

comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Domnul Chisilenco Alexandru președintele Comisiei pentru administraţie publică locală, sport şi 

turism, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

Domnul Fercalo Victor-Alin președintele Comisiei pentru cultură, culte, sănătate, învăţământ şi 

tineret, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

Domnul Lavric Orest președintele Comisiei juridice, prezintă avizul comisiei de specialitate şi 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Avizele Comisiilor de specialitate au fost emise cu respectarea cvorumului prevăzut de lege (art. 

141 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare). 

Nu au fost consemnate obiecțiuni sau amendamente. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre, în forma prezentată. 

Se aprobă proiectul de hotărâre în forma prezentată, cu unanimitate de voturi a celor prezenți în 

sală: 13 voturi pentru. 
 

     Se trece la punctul 4 al ordinii de zi:   retras de pe ordinea de zi. 
 

     Se trece la punctul 5 al ordinii de zi: Prezentarea Adreselor nr. 19313/10/3/31.01.2024, 

19314/10/3/31.01.2024 și 19315/10/3/31.01.2024   ale Instituției Prefectului-Județul Suceava 
            
           Domnul secretar general Ioniță Adrian-Victor prezintă Adresele nr. 19313/10/3/31.01.2024, 

19314/10/3/31.01.2024 și 19315/10/3/31.01.2024 ale Instituției Prefectului-Județul Suceava. 

           Domnul secretar general spune că acestea sunt adrese prin care Instituția Prefectului-Județul 

Suceava, efectuând controlul de legalitate, stabilește dacă s-a respectat sau nu legea.        

           Pentru hotărârile care fac obiectul acestor adrese nu au fost formulate acțiuni în contencios 

administrativ.  

           Nu sunt discuții. 

Se trece la punctul 6 al ordinii de zi:  Întrebări, interpelări, petiții.   
 

 Domnul consilier local Lavric Orest spune că vrea să prezinte o problemă destul de gravă, și 

anume, pe str. 1 Mai, lângă bibliotecă, unde s-a construit o casă, s-a adăpostit o cățea împreună cu puii 

ei(vreo 9). Cățeii au crescut și ies în stradă, sunt jucăuși și merg la copii. 

   În această dimineață, mergeau doi copii la școală, și s-au aplecat să se joace cu acei căței. Imediat 
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a apărut cățeaua și a sărit spre copii. Domnul consilier spune că, fiind în apropierea lor, a îndepărtat 

dumnealui cățeaua de lângă copii, dar într-o zi se poate întâmpla o nenorocire. 

        O altă întrebare pe care dorește să o pună, în numele unor cetățeni ai orașului, „ când se vor putea 

intena și siretenii la fizioterapie la Boli Cronice?”. Sunt patru persoane în vârstă, care, nu au găsit loc 

liber pentru internare la Siret, dar au reușit să se programeze la fizioterapie la Botoșani, în luna martie. 

 

         Domnul primar Popoiu Adrian spune că, referitor la câini, este una dintre problemele principale 

pe care nu reușim să le rezolvăm. 

         Cu ajutorul unei fundații, vom extinde padocul existent. Pe viitor, vom acredita și serviciul de 

ecarisaj, dar problema sunt oamenii care hrănesc acești câini și cei care îi abandonează pe la buncărele 

de gunoi. Indiferent cum acționăm, câinii fără stăpân, tot apar. 
          
          Referitor la efectuarea curelor de balneo-fizioterapie, domnul primar spune că, din ceea ce știe, 

se alege de către pacient varianta convenabilă pentru el, internare sau ambulator, dar cu progamare. 

          Domnul Haraseniuc Sorin-Ilie managerul Spitalului de Boli Cronice Siret spune că se ține cont 

de gravitatea situației și de posibilitatea de deplasare a persoanei respective. 

          Medicii specialiști sunt cei care decid actul medical, ambulatoiu sau internare, în funcție de 

gravitate, nu crede că siretenii ar fi defavorizați, dar va cerceta acest aspect, mai îndeaproape.  
    
           Doamna consilier local Vașnischi Maria-Alexandra aduce în discuție faptul că, pe str. 

Alexandru cel Bun, puțin mai jos de Mușata II, pe spațiul verde, s-a format o groapă, poate în urma 

unei lucrări la utilități sau s-a lăsat pământul. Nu ar fi o problemă, dar cineva se poate accidenta în acel 

loc, mai ales copiii, cărora le place să meargă pe marginea bordurii. 

           Domnul primar Popoiu Adrian spune că vom verifica și vom reglementa situația.  
            
           Domnul consilier local Rîznic Ioan spune că, un grup de intelectuali din orașul nostru, nu este 

de acord cu schimbarea denumirii Centrului Cultural și a Bibliotecii. Oamenii consideră că ar fi trebuit 

să fie și ei consultați în privința atribuirii de nume pentru aceste clădiri.  

           Domnul consilier mai propune ca, parcul din fața primăriei să poarte numele de „Parcul 

Voievozilor” și să fie amplasată și o plăcuță cu aceată denumire, la vedere. 

           O altă problemă, care persistă de mai mult timp o reprezintă mașinile parcate și nemișcate de 

mai bine de un an de zile, de pe spațiul public. 

            Pe strada Ana Ipătescu sunt două focare de infecție din cauza mizeriei, destul de grave și un 

altul este în spatele liceului, în jos, spre pârâu.  

            Domnul consilier local Fercalo Victor-Alin spune că zona din spatele liceului, în fiecare an este 

ecologizată de către elevi, dar mizeria apare din nou.  

            Referitor la Centrul Cultural și Bibliotecă, domnul primar Popoiu Adrian spune că aceste 

discuții trebuie avute și cu domnul Mateiciuc Ioan, șeful Biroului Centrului Cultural „Mihai Teliman”, 

pentru a se vedea exact ce se dorește în acest sens, dar trebuie să fie o motivare foarte bună și solidă.  

            Referitor la denumirea „Parcul Voievozilor”, este în regulă, dar trebuie hotărâre de consiliu 

pentru acest lucru. Acest proiect poate fi inițiat și de un consilier local, dacă dorește. 

           Pentru mașinile parcate, se vor identifica și se vor da mai departe, la poliție. 

           Pentru mașinile care se află pe strada Lațcu Vodă, de la poliție mai jos, procedura este începută, 

se continuă până la finalizarea acesteia. 
            
           Doamna consilier local Harasemiuc Liliana-Elena spune că, pe malul vis-a-vis de dna 

Priscornic, era o salcie care s-a uscat, iar acum locul arată destul de dezolant, mai ales că este și 

intrarea în oraș. s-ar putea face ceva în acest sens pentru anu mai așa urâtă respectiva zonă. 

      Nemaifiind alte discuții, doamna consilier Tablan Anca-Marinela – președinte de ședință, declară 

închise lucrările şedinţei. 

         

     Președinte de ședință,                                                         Secretar general al Orașului Siret,                                     

     Tablan Anca-Marinela                                                                           Ioniță Adrian-Victor  

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

                                                                                                                

                                                                                                               Întocmit,    

                                                                                                      Carmaciv Lăcrămioara                                                                                               


